
 
 

Bestyrelsesmøde d. 2. feb. 2023 
Sted: DGI Storkøbenhavn 

Kl. 17.00 – 20.00 
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Deltagere, 
Bestyrelsen 

Afbud  

Jaris   

Giuliano    

Kasper   

Dorrit X  

Finn   

Cæcilie   

Casper  X  

Annagrethe X  

Martin   

Nikolaj X  

   

 
 
Ordstyrer: Cæcilie  Referent: Martin  
 
 

Dagsorden 

 

1 Valg af ordstyrer og referent 
Godkendelse af dagsorden  
 
Dagsorden. 

1. Referat fra sidste møde – der forelægger ikke et referat, da det var et kort møde 

med beslutningspunkter omkring årsmødet.  

Godkendt referat fra 1 december 2022 

 

2 Opsamling siden sidst, bordet rundt (Punktet må gerne forberedes hjemmefra. Det skal 
overvejes hvad vi orienterer om, hvad vi bruger hinanden til, fx sparring og ting af principiel 
karakter) 
 

• Opsamling kommunerunde eft. Snak med Winni Grosbøll 
Der har været møde med Kristian og Winni fra Friluftsrådet omkring kommunemøder. 
Der er aftalt at Friluftsrådet har udspil til en besøgsplan i kommunerne, og resten af 
bestyrelsen vil blive inddraget i forbindelse ”emner” til fælles snak. 
 

• Lynetteholm d. 5. feb. 



Side 2 

Der er gåtur på søndag d. 5. feb. kl. 10-12.00 – Martin og Cæcilie deltager. Martin 
sender indbydelse til Cæcilie. Giuliano deltager i anden runde kl. 12-14 som medlem 
af følgegruppen for naturtiltag. 
 

• Opdatering af vores hjemmeside (referater og tekst)  
Teksten på forsiden kigger Jaris igennem, og Dorrit spørges om hun vil lave oplæg til 
temagruppen omkring vandring. 
Martin sender opdateret referater til Kasper for 2022 og 2023. 
 

• Lynetteholms følgegruppen Natur 
Jaris og Giuliano opdaterer omkring deres møde i ”naturgruppen” i Lynetteholm. Der 
er spændende takter undervejs som vi skal være obs på. De næste møder bliver mere 
konkrete på enkelte nedslag. 
 

• Reffen 
Kort orientering omkring kommende ”værkstedsmøder” omkring udviklingen på 
Reffen. Der er desværre ikke nogen der kan deltage på datoen d. 4. februar. Vi er 
opmærksomme på hele udviklingen på ”Østhavnen”. 
 

• Grønt flag – grøn skole 
Giuliano meddeler at der ikke ser så meget på området pt. Der er nogle formalia der 
gør det svært. Kontakten ud til vores grønt flag – grøn skole (Giuliano) er givet videre 
fra Friluftsrådet centralt. Det var en general information, og der blev luftet lidt 
frustration over fx GPDR står i vejen for bedre kommunikation mellem Giuliano som 
kontaktperson og konceptet ude på skolerne. 

3 Kommende handling  

• Opsamling årsmøde (praktik/valg m.m.- se vedhæftet arbejdspapir, referat fra 2022, 
valghandlinger). Indspark til bestyrelsesberetning (se vedhæftet formandsberetning 
for 2022). 
En gennemgang af formalia til kommende årsmøde. Der er blevet lavet en oversigt 
over valghandlinger, samt hvem der genopstiller til Friluftsrådet København. Vi har 
fået en henvendelse fra en person der ønsker at stille op for KFUM. 
I vores forretningsorden er der ikke lagt op til en maks antal i bestyrelsen, og der bør 
derfor være plads. Vi er stadig i tvivl om retningslinjerne for afholdelse af valget ved 
årsmødet, især med hensyn til valget af formanden, hvem skal stå for valghandlingen 
og valghandlingens formalia. Dette afklares inden mødet. 
 

• Forretningsorden (justering og beslutning /vedhæftet i udkastform). Vi gennemgik 
forretningsorden og besluttede at denne skal danne grundlag for vores arbejde i 
bestyrelsen. Forretningsorden skal revurderes en gang årligt, og kan altid tages op til 
revision, hvis der er noget vi er generelt utilfredse med. Forretningsorden rundsendes 
til medlemmerne af bestyrelsen. 

 
 



Side 3 

 Tema indsatser (her sætter vi dagsorden på indsatser vi vil være proaktive på) 

• Børne & unge politik – kort motivation v/Cæcilie 
Cæcilie motiverede kort oplæg omkring ”børne & unge” politik i Friluftsrådet 
København. Efter en god snak, blev det aftalt at politik rundsendes til kommentering 
på mail. Med henblik på at blive færdig til årsmødet d. 2. marts. Hvor vi kan 
præsentere denne i en ”hand-out”. 

 
 

5 Indkomne forslag til bestyrelsesarbejde 

• Udvidelse af KAYAKBAR v/ Kasper og Jaris (skal der udarbejdes et høringssvar) 

Efter en grundig snak omkring udvidelsen af KAYAKBAR, er det blevet besluttet at vi 

udfærdiger et høringssvar imod udvidelsen. Høringssvar vil være repræsentativt for 

en generel holdning til at vi skal passe på vores vandareal og flader i Københavns 

Havn, samt at idrætsfaciliteter som kan lægge på land, ikke skal fylde op i kanalerne fx 

volleyball og petanque. 

 
 

6 Eventuelt  
Intet til evt. 
 

  

  
 

 


